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Mobiele slachthuizen  -  Stand van zaken

Het transport van dieren naar het slachthuis en de slachthuisomstandigheden zijn 
stressfactoren voor dieren. Voor kleine dieren zou slachten op het bedrijf in een mobiel 
slachthuis een mogelijke oplossing kunnen bieden. Daarbij dient rekening gehouden te 
worden met het dierenwelzijn.

1. Wat is de huidige stand van zaken i.v.m. mobiele slachthuizen?

2. Wanneer waren de laatste gesprekken met de sectoren?

3. Wat waren de resultaten van die gesprekken?

4. Is er een stappenplan i.v.m. het opstarten van mobiele slachthuizen?

Zo ja, kan de minister dat bezorgen?

Zo niet, wordt er dan nog een stappenplan opgesteld?

5. Welke initiatieven gaat de minister nog nemen tot het oprichten van deze mobiele 
slachthuizen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 599 van 1 april 2021
van ELS STERCKX

Pluimvee is inderdaad de diersoort waarvoor mobiele slachthuizen op economisch vlak 
het meest haalbaar lijken. Daarom wordt in de eerste plaats daarop ingezet. Er is nu één 
concreet privé-initiatief om een mobiel slachthuis voor pluimvee op te starten. Dit 
initiatief wordt ondersteund door Bioforum en op 12 februari 2021 werd er door Bioforum 
een overleg georganiseerd met alle betrokken overheden. Uit dat overleg zijn nog enkele 
knelpunten naar boven gekomen, o.m. voor wat betreft de kwaliteit van het gebruikte 
water tijdens het slachtproces, de behandeling van het reinigingswater en de 
aanwezigheid van een bureel en sanitair. Dit zal door de initiatiefnemers verder 
opgenomen worden met de betrokken diensten. Ik wacht de uitkomst van deze 
gesprekken af. Wat dierenwelzijn betreft zijn er voor dit initiatief geen knelpunten.


